



# Maintenance and Support on Existing Servers and Storage Equipment and Systems

CALL FOR TENDERS 3025

## SUMMARY:

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders for sourcing one or several services providers to support the OECD and its affiliated Organisations.

The OECD and its affiliated Organisations are requesting proposals to select one or several suppliers to procure maintenance and support services on existing servers and storage equipment and systems.

Affiliated Organisations are autonomous, special bodies that operate within the framework of the OECD and include:

Organisations	Abbreviation	Membership
Organisation for Economic Co-Operation & Development	OECD	<a href="#">OECD Members and Partners</a>
International Energy Agency	IEA	<a href="#">IEA Member Countries</a>
International Transport Forum	ITF	<a href="#">ITF Member Countries</a>
Nuclear Energy Agency	NEA	<a href="#">NEA Member Countries</a>

The deadline for submission of offers is **JULY 24TH 2024, AT 2PM PARIS LOCAL TIME**

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" (<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.



# Maintenance et support des serveurs existants, des équipements et systèmes de stockage

APPEL D'OFFRES 3025

## RESUME:

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres pour sélectionner un ou plusieurs fournisseurs de services pour soutenir l'OCDE et ses organisations affiliées.

L'OCDE et ses organisations affiliées sollicitent des propositions en vue de sélectionner un ou plusieurs fournisseurs de services de maintenance et d'assistance pour les serveurs existants et les équipements et systèmes de stockage.

Les organisations affiliées sont des organismes autonomes et spéciaux qui opèrent dans le cadre de l'OCDE :

Organisations	Abbreviation	Membership
Organisation for Economic Co-Operation & Development	OECD	<a href="#">OECD Members and Partners</a>
International Energy Agency	IEA	<a href="#">IEA Member Countries</a>
International Transport Forum	ITF	<a href="#">ITF Member Countries</a>
Nuclear Energy Agency	NEA	<a href="#">NEA Member Countries</a>

La date limite de remise des offres est fixée au **Mercredi 24 JUILLET 2024 à 14h00 (heure de Paris)**.

L'Organisation utilisera sa plateforme électronique ([Prospeum](#) <https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

